
PROTOKÓŁ nr IV/14 

z posiedzenia IV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

30 grudnia 2014r. 
 

P. Stępkowska – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu poinformowała, że 

Burmistrz Wyszkowa przyznał wyszkowskim sportowcom stypendia sportowe na 2015 r. Do 

stypendystów tych należą:  

1) bokser - Mateusz Tryc, którego tegorocznym najważniejszym sukcesem było I miejsce 

w kategorii 81 kg na Mistrzostwach Polski Seniorów, rozgrywanych w marcu 2014 r. 

w Kaliszu; 

2) pływak - Dawid Głowacki, który zdobył m.in. I miejsce na 50 m stylem klasycznym na 

Mistrzostwach Polski Osób Niepełnosprawnych w Pływaniu, II miejsce na 100 m stylem 

klasycznym na Mistrzostwach Polski Osób Niepełnosprawnych w Pływaniu oraz III 

miejsce na 50 m stylem dowolnym na Mistrzostwach Polski Osób Niepełnosprawnych 

w Pływaniu; 

3) szczypiornistka – Patrycja Skoczeń, zawodniczka biorąca udział w rozgrywkach szczebla 

centralnego, w tym roku wywalczyła m.in. brązowy medal Mistrzostw Mazowsza oraz 

zajęła 9. miejsce w Mistrzostwach Polski Juniorek z jej obecnym klubem - Varsovią. 

Burmistrz – P. Nowosielski złożył sportowcom gratulacje oraz wręczył przyznane stypendia. 

Bardzo dobrych wyników sportowych całej trójce pogratulowała również Przewodnicząca 

Rady – P. Elżbieta Piórkowska. 
 

Ad. 1. i 2. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10.10.  

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przywitała wszystkich obecnych i przedstawiła 

następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu: 

1) ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 20 listopada 2014 r. 

2) ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 1 grudnia 2014 r. 

3) ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 9 grudnia 2014 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za listopad 2014 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na przyjęcie zadań w trybie porozumień międzygminnych; 

2) zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Mazowieckiego NR LEX-

I.4131.169.2014.BŁ;  
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3) zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Mazowieckiego NR LEX-

I.4131.160.2014.AJS 

4) zmiany uchwały Nr 12/III/78 Miejskiej Rady Narodowej w Wyszkowie z dnia 24 maja 

1978 r. w sprawie nadania nazw ulicom i placom na terenie miasta; 

5) zmiany uchwały Nr XV/87/86 Rady Narodowej Miasta i Gminy w Wyszkowie z dnia 

19 grudnia 1986 r. w sprawie ustalenia nazw ulic w mieście Wyszkowie na osiedlu 

Komisji Edukacji Narodowej; 

6) zmiany uchwały Nr III/14/2002 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 12 grudnia 2002 r. 

w sprawie nadania nazw ulicom; 

7) nadania nazwy ulicy położonej w Wyszkowie; 

8) zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich; 

9) zmiany uchwały Nr III/6/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 4 stycznia 2007 r. 

w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych i przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych oraz zasad zwrotu kosztów podróży 

służbowych; 

10) przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015 – 2017; 

11) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2021; 

12) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2014 rok. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 
 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. 

się – 0) został wybrany P. Jan Hryniewicz. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 1) zostali wybrani: 

1.  P. Lucyna Sosnowska; 

2. P. Rafał Salwin; 

3. P. Andrzej Piątek. 
 

Ad. 5. 

Protokoły z: 

1) LIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 20 listopada 2014 r.; 

2) I zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 1 grudnia 2014 r.; 

3) II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 9 grudnia 2014 r.  

w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 1, wstrzym. się – 0), zostały przez 

radnych przyjęte. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – P. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza Wyszkowa 

za listopad 2014 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
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Ad. 7. 

P. Sobieski zauważył, że podczas z przebudowy ul. 11 Listopada, nastąpiły przesunięcia 

chodnika przy przedszkolu i przy Galeo, co spowodowało, że jest tam bardzo wąsko. 

Poprosił, aby zwrócić na to uwagę. Następnie spytał, czy pozostawiona kostka i palety 

zostaną stamtąd zabrane? 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że kostka i palety zostaną uprzątnięte, natomiast 

wszystkie prace estetyczne (plantowanie ziemi, obsiewanie trawników, dołożenie płytek itp.) 

zostaną wykonane w przyszłym roku. Na ten cel pozostało w budżecie ok. 30.000 zł. 
 

Ad. 8. 

1) P. Puławska - Inspektor ds. Profilaktyki Uzależnień przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadań w trybie porozumień międzygminnych. 

Na wstępie poinformowała, że w drodze autopoprawki Burmistrza, w projekcie uchwały, 

została wprowadzona zmiana polegająca na dodaniu w podstawie prawnej po art. 4¹ ust. 1 pkt 

1 punktu 2. Następnie poinformowała, że realizując zadania własne gminy, zapisane 

w ustawie o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, samorząd gminny 

od wielu lat finansuje specjalistyczną pomoc w Gminnym Punkcie Promocji Zdrowia 

i Profilaktyki w zakresie uzależnień i przeciwdziałania przemocy w rodzinie. Od kilku lat, 

wyszkowskim Punktem interesuje się coraz więcej mieszkańców sąsiednich gmin powiatu 

wyszkowskiego. W związku z tym, Burmistrz proponuje wójtom współpracę międzygminną, 

polegającą na konsultacji mieszkańców pięciu gmin powiatu wyszkowskiego właśnie 

w Punkcie wyszkowskim. Aby można było zawrzeć takie porozumienia z sąsiednimi 

gminami, Rada Miejska musi wyrazić na to zgodę. P. Puławska dodała, że cztery gminy: 

Brańszczyk, Rząśnik, Somianka i Zabrodzie wyrażają wolę korzystania z całej oferty Punktu, 

natomiast Gmina Zabrodzie – tylko w obszarze przeciwdziałania przemocy w rodzinie.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IV/9/14 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadań w trybie 

porozumień międzygminnych. 
 

2) P. Kozon – Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Mazowieckiego 

NR LEX-I.4131.169.2014.BŁ. Poinformowała, że w październiku br. została podjęta 

uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Wyszków dla obrębów geodezyjnych Lucynów, Lucynów Duży, tumanek i części wsi 

Deskurów. Wojewoda stwierdził, że zapis w uchwale, dotyczący: 

 dopuszczenia zabudowy na terenach zalewowych, pod warunkiem uzyskania zgody od 

Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej 

  oraz zapis mówiący, że powierzchnia biologicznie czynna i wskaźnik powierzchni 

zabudowy, może być zgodny ze stanem istniejącym  

są niezgodne z prawem. Urząd nie zgadza się z decyzją Wojewody, w związku z tym, 

zamierza wnieść skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego i zaskarżyć 

rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IV/10/14 w sprawie zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego 

Wojewody Mazowieckiego NR LEX-I.4131.169.2014.BŁ. 
 

3) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie zaskarżenia rozstrzygnięcia 

nadzorczego Wojewody Mazowieckiego NR LEX-I.4131.160.2014.AJS. Poinformował, że 

26 listopada 2014 r. została podjęta uchwała, w sprawie wymagań jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 

prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt na terenie Gminy Wyszków. Zdaniem 

radców prawnych oraz Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa i Rolnictwa, nie 

ma zgody na takie rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody, w związku z powyższym, Burmistrz 

proponuje wnieść skargę na to rozstrzygnięcie do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IV/11/14 w sprawie zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego 

Wojewody Mazowieckiego NR LEX-I.4131.160.2014.AJS. 
 

4) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 12/III/78 

Miejskiej Rady Narodowej w Wyszkowie z dnia 24 maja 1978 r. w sprawie nadania 

nazw ulicom i placom na terenie miasta. Poinformował, że nowy system informacyjny, 

przy aktualizacji numeracji porządkowej nieruchomości, stworzył możliwość weryfikacji 

podejmowanych wcześniej uchwał i nadawania nazw ulicom. W związku z powyższym, 

Burmistrz proponuje, aby właśnie teraz dokonać weryfikacji nazewnictwa ulic, zanim system 

zacznie działać. Przedstawiony projekt uchwały, to pierwsza tego typu weryfikacja.  

P. Rojek spytał, czy można zacytować punkt 9, który ma zostać uchylony? 

P. Mikołajczyk poinformował, że pod cyfrą 9, kryje się nazwa „Bolesława Prusa”. Działka 

o numerze geodezyjnym 2347 została pozbawiona kategorii drogi gminnej i została 

przekształcona w działkę budowlaną, zatem wykreślenie jej z rejestru ulic jest jak najbardziej 

zasadne.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IV/12/14 zmieniającą uchwałę Nr 12/III/78 Miejskiej Rady 

Narodowej w Wyszkowie z dnia 24 maja 1978 r. w sprawie nadania nazw ulicom 

i placom na terenie miasta. 
 

5) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XV/87/86 Rady 

Narodowej Miasta i Gminy w Wyszkowie z dnia 19 grudnia 1986 r. w sprawie ustalenia 

nazw ulic w mieście Wyszkowie na osiedlu Komisji Edukacji Narodowej. Poinformował, 

że projekt uchwały dotyczy wykreślenia z rejestru ulic ulicy Stanisława Konarskiego, która 

okazała się niepotrzebna, z uwagi na to, że Spółdzielnia Mieszkaniowa „Nadzieja” zwróciła 

się z wnioskiem do Burmistrza o budowę na tym terenie 6 budynków wielorodzinnych.  

P. Abramczyk poinformował wszystkich, że radni otrzymali w materiałach na sesję, 

uzasadnienia pisemne, wyjaśniające konieczność wprowadzenia zmian w tych uchwałach. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IV/13/14 zmieniającą uchwałę Nr XV/87/86 Rady Narodowej 

Miasta i Gminy w Wyszkowie z dnia 19 grudnia 1986 r. w sprawie ustalenia nazw ulic 

w mieście Wyszkowie na osiedlu Komisji Edukacji Narodowej. 
 

6) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/14/2002 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 12 grudnia 2002 r. w sprawie nadania nazw ulicom. 

Poinformował, że w przedłożonym radnym uzasadnieniu, w punkcie 3, jest szczegółowo 

wyjaśnione dlaczego zostały wprowadzone zmiany w tej uchwale.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IV/14/14 zmieniającą uchwałę Nr III/14/2002 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 12 grudnia 2002 r. w sprawie nadania nazw ulicom. 
 

7) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

w Wyszkowie. Poinformował, że istnieje konieczność przypisania do istniejących już ulic, 

odcinków dróg, które powstały w wyniku podziału terenu na działki budowlane.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IV/15/14 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

w Wyszkowie. 
 

8) Sekretarz Gminy – P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich. Poinformowała, że sołectwa, to jednostki 

pomocnicze, utworzone na terenie Gminy Wyszków. Obecnie Gmina liczy 27 sołectw, 

w których organami uchwałodawczymi są zebrania wiejskie, natomiast wykonawczymi – 

sołtys i rada sołecka. Podobnie jak w przypadku radnych, sołtysi i rada sołecka wybierana jest 

co 4 lata. Wybory sołtysów i rad sołeckich zarządza Rada Miejska i powinny się one odbyć 

w ciągu pół roku od wyborów do Rady Miejskiej, czyli do 16 maja 2015 roku. W wyborach 

głosują wszyscy mieszkańcy sołectwa, stale zamieszkujący na terenie sołectwa, wpisani do 

rejestru wyborców w Gminie Wyszków. P. Goździewska zwróciła się z prośbą do 

ustępujących sołtysów, aby wspólnie z urzędem, ustalili terminy wyborów w swoich 

sołectwach. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IV/16/14 w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad 

sołeckich. 
 

9) P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/6/2007 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 4 stycznia 2007 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla 

radnych i przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych oraz 

zasad zwrotu kosztów podróży służbowych. Poinformowała, że na zasadach ustalonych 

przez radę, radnym przysługują diety oraz zwrot kosztów podróży. Takie zasady i wysokość 

diet zostały określone w uchwale w 2007 roku. Uchwała ta była już zmieniana i w tym roku 

należy znów dokonać stosownych zmian ze względu na wysokość diety przysługującej 

Przewodniczącej Rady Miejskiej. W 2007 r. rada ustaliła wysokość diety Przewodniczącego 
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Rady Miejskiej w wysokości 160% minimalnego wynagrodzenia za pracę, dla 

Wiceprzewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji 100% minimalnego 

wynagrodzenia, a dla pozostałych radnych - 70% tego wynagrodzenia. Dodatkowo w tej 

uchwale zostały określone diety dla sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli 

w wysokości 15% minimalnego wynagrodzenia za udział w każdym posiedzeniu sesji. Kwot 

diet nie można jednak ustalać w dowolnej wysokości. Ustawa o samorządzie gminnym 

ogranicza wysokość diety, jaką rada może ustalić dla radnych. Maksymalna wysokość diety, 

przysługująca radnemu Gminy Wyszków, zależy od liczebności gminy i tzw. kwoty bazowej, 

ustalanej corocznie w ustawie budżetowej. Od kilku lat wysokość kwoty bazowej nie uległa 

zmianie, natomiast minimalne wynagrodzenie za pracę corocznie wzrasta, co powoduje, że 

maksymalna dieta przysługująca radnemu, wynosi od kilku już lat 1.987,20zł. Gdyby więc 

pozostawić wysokość diety dla Przewodniczącej Rady Miejskiej na poziomie, jaki został 

określony w uchwale Rady Miejskiej, to jej wysokość przekroczyłaby dopuszczalną kwotę, 

określoną w ustawie o samorządzie. W związku z tym należy dokonać zmiany wysokości 

diety przysługującej Przewodniczącej Rady i ustalić ją kwotowo na poziomie 1987 zł. Dieta 

ta obowiązywałaby przez cały 2015 rok. P. Goździewska dodała, że ze względu na kilka 

zmian, które były wprowadzane w tej uchwale, w przyszłym roku jej tekst zostanie 

ujednolicony.  

P. Szczerba uważa, że P. Sekretarz bardzo dobrze objaśniła zarówno treść uchwały jak 

i wszystkie zmiany, które dokonywały się w tej uchwale od chwili jej podjęcia. 

Poinformował, że dokonał analizy, jak zmieniała się wysokość diet radnych, 

przewodniczących komisji i przewodniczącej rady i okazało się, że w ciągu ostatniej kadencji, 

diety radnych i przewodniczących komisji wzrosły o ok. 20%, natomiast dieta 

przewodniczącej rady zmalała o ok. 10%. Wynika z tego, że faktyczna zmiana między tymi 

dietami, wyniosła 30% (na niekorzyść przewodniczącej rady). P. Szczerba uważa, że nie 

widać zasadniczej różnicy w kompetencjach między radnymi, przewodniczącymi komisji czy 

wiceprzewodniczącymi rady. Skoro każdy pracuje tak samo, obradując na komisjach 

i sesjach, to chyba nie ma uzasadnienia do tego, aby w dalszym ciągu wypłaszczać te widełki. 

Doszło do tego, że dieta przewodniczącej rady wynosiła 160% najniższego wynagrodzenia, 

a teraz została obniżona do prawie 110%, natomiast diety przewodniczących komisji wynoszą 

100% najniższego wynagrodzenia, co stanowi już bardzo małą różnicę między nimi. 

W związku z powyższym P. Szczerba uważa, że należy wprowadzić zmiany, polegające albo 

na procentowym obniżeniu diet albo przeznaczeniu ich części (w przypadku diet radnych 

kwoty powyżej 1.000zł, w przypadku diety przewodniczącego komisji 

i wiceprzewodniczącego rady kwoty powyżej 1.400 zł, w przypadku przewodniczącej rady 

kwoty powyżej 1.800 zł) np. na cele charytatywne czy doposażenie placów zabaw. Dzięki 

temu, w 2015 roku można byłoby wygenerować na te cele ok. 65.000 zł. 

Radca prawny – P. Bylińska uważa, że sposób ustalania diet, to bardzo poważna sprawa 

i nie sądzi, aby w ciągu przerwy można było ten temat precyzyjnie ustalić i zapisać w taki 

sposób, aby było to zgodne z prawem. Co do tworzenia odrębnej puli na cele charytatywne, to 

mecenas stwierdziła, że te kwestie zostały już rozstrzygnięte orzeczeniami sądu i taka 

sytuacja jest niedopuszczalna prawem. Każdemu radnemu przysługuje dieta i każdy może 

dysponować nią dowolnie, natomiast nie można tworzyć puli czy wewnętrznego budżetu, 

który miałby zostać przeznaczony na jakiś inny cel. Uważa, że aby podjąć prawidłową 
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uchwałę w tej sprawie, należy wcześniej ją przedyskutować i dopracować tak, aby nie 

zawierała żadnych pomyłek, które skutkowałyby w przyszłości rozstrzygnięciami prawnymi. 

P. Szczerba poinformował, że ok. roku temu, za każdą nieobecność na sesji czy komisji, 

potrącano radnemu 20% diety i ta kwota, stanowiąca różnicę między kwotą zaplanowaną 

w budżecie, a kwotą wypłaconą radnym, przeznaczana była na inny cel.  

Radca prawny – P. Bylińska poinformowała, że ta różnica w dietach najpierw wracała do 

budżetu, a dopiero potem była przeznaczana na inny cel. 

P. Szczerba wnioskuje o ponowienie na następnej sesji Rady Miejskiej dyskusji, dotyczącej 

uchwały w sprawie wysokości diet radnych. 

Sekretarz Gminy – P. Goździewska uważa, że jeżeli zostanie przedstawiony nowy projekt 

uchwały, to będzie on omawiany na następnych komisjach i na sesji. Następnie zwróciła się 

z prośbą, aby teraz przyjąć przedstawiony projekt uchwały, ponieważ uchwała, która obecnie 

obowiązuje, od stycznia 2015 roku, będzie kolidowała z prawem.  

P. Sobieski zwrócił się z prośbą o zamknięcie dyskusji na ten temat. Uważa, że jeżeli są 

jakieś problemy czy uwagi do diet, to należy je zgłaszać, a następnie przedyskutować na 

komisjach.  

W związku z brakiem innych wniosków i uwag, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję na 

ten temat. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr III/6/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 4 stycznia 2007 r. w sprawie ustalenia 

wysokości diet dla radnych i przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IV/17/14 zmieniającą uchwałę Nr III/6/2007 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 4 stycznia 2007 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych 

i przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych oraz zasad zwrotu 

kosztów podróży służbowych. 
 

10) P. Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2015 – 2017. Poinformowała, że niniejszy program został opracowany przez Ośrodek 

Pomocy Społecznej w oparciu o założenia ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej. Pierwszy Program obejmował lata 2012-2014, natomiast ten obejmuje lata 2015-

2017. Głównym celem programu jest szeroko rozumiana pomoc rodzinie wychowującej 

dziecko. W programie położono nacisk na pomoc rodzinom przeżywającym trudności 

w wypełnianiu funkcji opiekuńczo – wychowawczych, dysfunkcyjnym i wieloproblemowym. 

Istotnym elementem programu są również działania profilaktyczne, integracyjne, 

aktywizujące, zapobiegające marginalizacji i wykluczeniu społecznemu. Podstawą działań 

jest nie tylko przywrócenie rodzinie zdolności do właściwego wypełniania funkcji 

rodzicielskich, ale też pełnego uczestnictwa w  życiu społecznym. Program ten daje również 

możliwość pozyskiwania środków zewnętrznych na zadania asystenta rodziny. W 2013 r. na 

zadania asystenta rodziny, Gmina Wyszków pozyskała 32.000 zł z resortowego programu 

wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej, natomiast ze środków unijnych – 14.000 zł. 

Łączna kwota, która została przeznaczona na asystentów rodziny wyniosła w 2013 r. ok. 
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63.000 zł, w 2014 roku - na poziomie ponad 75.000 zł. W 2013 r. Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Wyszkowie zatrudniał 3 asystentów, którzy swoim wsparciem obejmowali 

33 rodziny, natomiast w 2014 – pracowało 4 asystentów, którzy obejmowali już 51 rodzin. 

Asystent rodziny pracuje głównie po to, aby nie dochodziło do sytuacji odbierania dzieci 

z rodziny, albo nad tym, aby rodzina wielodzietna odzyskała zdolność przywrócenia dzieci do 

tych rodzin. Koszt pobytu dzieci w pieczy zastępczej, to w I roku pobytu - 10% ponoszonych 

kosztów pobytu, w kolejnym roku - 30%, a w trzecim i następnych latach – 50%. Koszt 

pobytu jednego dziecka w Placówce Wychowawczo-Opiekuńczej w Dębinkach w 2014 roku 

wynosił 6.600 zł.  

P. Abramczyk spytał, czy 4 asystentów rodziny wystarcza, aby zapewnić opiekę wszystkim 

rodzinom, potrzebującym tego typu pomocy? 

P. Mróz poinformowała, że statystyki pokazują, że skala zjawiska wzrasta i być może będzie 

narastała potrzeba finansowania tych zadań. Trzeba jednak pamiętać, że rodziny muszą 

wyrazić zgodę na współpracę z asystentem, więc różnie to może wyglądać.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IV/18/14 w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2015 – 2017. 
 

11) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2021. Poinformował, że 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej są dostosowaniem kwot dochodów i wydatków 

do zmian w budżecie. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IV/19/14 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2014 – 2021. 
 

12) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wyszków na 2014 rok. Poinformował, że najważniejsze zmiany to: 

 wzrost dochodów o kwotę 7.118 zł (odszkodowania z PZU dla placówek oświatowych); 

 wzrost wydatków bieżących o kwotę 4.118 zł i o 3.000 zł na modernizację szkolnego 

placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Skuszewie; 

 wydzielenie z zadania „Budowa chodników, ciągów pieszo-rowerowych, miejsc 

postojowych” zadania „Budowa infrastruktury w postaci chodników we wsi Kamieńczyk 

oraz Lucynów Duży oraz wydanie broszury informacyjnej” z kwotą 144.466 zł. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IV/20/14 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2014 

rok. 
 

Ad. 9. 

Sekretarz Gminy – P. Goździewska poprosiła, aby nowo wybrani radni, zgłosili się do 

Wydziału Ogólnego i Spraw Obywatelskich do pokoju nr 109, w celu odebrania laptopów.  
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Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady – P. Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie i udział 

w obradach sesji i o godzinie 11.30, uznając porządek obrad IV zwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad. Następnie, z okazji nadchodzącego 

Nowego Roku, złożyła wszystkim serdeczne życzenia noworoczne. 

Burmistrz – P. Nowosielski zwrócił się z prośbą o ustalenie terminu, w jakim mogłyby 

spotkać się wszystkie komisje stałe Rady Miejskiej. Jest kilka spraw do omówienia, więc 

żeby nie zwoływać każdej komisji oddzielenie, proponuje spotkać się na połączonym 

posiedzeniu wszystkich komisji w poniedziałek - 5 stycznia lub w środę – 7 stycznia. Radni 

zdecydowali, że spotkanie odbędzie się 5 stycznia, w poniedziałek o godz. 17.00.  

 
Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

 

     Bożena Czerwińska     Jan Hryniewicz   Elżbieta Piórkowska 


